



Louise Kwong 鄺勵齡

Winner of the Second Prize, the Best Soprano prize in memory of “Dame Joan Sutherland” and the Audience prize in the 18th International Singing Competition “Ferruccio Tagliavini” 2012, Louise Kwong was recently presented the Award for Young Artist (Music) by the Hong Kong Arts Development Council. She obtained her master degree at the Dutch National Opera Academy and her Master of Music at the Conservatory of Amsterdam, the Netherlands. Her recent operatic appearances included Santuzza in Mascagni’s Cavalleria Rusticana, La Contessa in Mozart’s The Marriage of Figaro and Fiordiligi in Cosifan tutte, the title role in Donizetti’s Anna Bolena and Liu in Puccini’s Turandot. Kwong also performs in the Hong Kong Arts Festival 2013 and 2014 as Xiao Hong in Hearts of Coral and Beatrice in Before Brabant. In 2015, she also appeared as Kang Tongbi in Datong as well as performance in Macau Arts Festival in May.



剛獲香港藝術發展局頒發新秀獎(音樂界別)的鄺勵齡，曾於 2012 年在奧地利泰利亞雲尼國際歌劇歌唱大賽中分別奪得亞軍、鐘·修打蘭最佳女高音紀念獎及觀眾獎。鄺氏畢業於荷蘭阿姆斯特丹國家歌劇學院，最近擔演的角色包括馬斯卡尼《鄉村騎士》的聖陶沙、莫扎特《費加羅的婚禮》的伯爵夫人、《女人皆如此》的費奧迪麗姬、董尼采第《安妮博萊娜》的同名角色、於 2013 年香港藝術節演出兩度演出《蕭紅》同名角色，以及《天鵝武士前傳》的彼姬翠思。2015 年鄺氏為香港藝術節及其後的澳門藝術節首演《大同》的康同璧。